
Protokół Nr 7/2011 
 

z posiedzenia  Komisji  Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu 
  Rady Miasta Ostrowca Św.  

w dniu 31 maja 2011 r.  godz. 12.00  – 12.30. 
 
 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  - Maciej Kuszewski 
 
1) Lista obecności – w załączeniu. 
2) Sprawy wynikające z porządku obrad: 
 
 
I.  Opiniowanie projektów uchwał na Sesję Rady Miasta w dniu 3 czerwca 2011 roku  

w sprawach: 
 
1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski: 
 

Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski stosunkiem głosów – 7 za, przy 2 głosach wstrzymujących się i braku głosów przeciw 
(projekt w załączeniu do protokołu). 
 
2) udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

za 2010 rok: 
 
Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
Prezydentowi Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego za 2010 rok stosunkiem głosów – 7 za,  
przy 2 głosach wstrzymujących się i braku głosów przeciw (w załączeniu do protokołu). 
 
3) zm. uchwałę w sprawie określenia jednostek budżetowych, źródeł dochodów gromadzonych 

na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planów 
finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów: 

 
Skarbnik Miasta – P. E. Pichór poinformowała, że przedmiotowa uchwała umożliwi 

poszerzenie dotychczasowego katalogu możliwości gromadzenia przez Centrum Kształcenia 
Ustawicznego środków finansowych, a także ich wydatkowania. 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały zm. uchwałę w sprawie 
zm. uchwałę w sprawie określenia jednostek budżetowych, źródeł dochodów gromadzonych na 
wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planów finansowych 
dla wydzielonych rachunków dochodów (projekt w załączeniu do protokołu). 
 
4) wpisu do rejestru kąpielisk znajdujących się na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski – 

Ośrodka Wypoczynkowego „Gutwin” – Ostrowiec Świętokrzyski, ul. Gościniec 
administrowanego przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Ostrowcu Świętokrzyskim: 

 
Prezydent J. Wilczyński poinformował, że przedmiotowy projekt zostanie wycofany  

z porządku sesji, z uwagi na to, że jego podjecie nie jest konieczne. Dlatego też nie ma potrzeby 
opiniowania go przez Komisję.  
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5) określenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi  

i podmiotu, o którym mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  
i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących 
działalności statutowej tych organizacji: 

 
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – J. B. Malinowski wyjaśnił,  

że uchwała ta ma charakter porządkujący i jest konsekwencją zmiany uchwały o porządku 
publicznym i wolontariacie. 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie określenia 
szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i podmiotu, o którym mowa 
w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa 
miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji (projekt  
w załączeniu do protokołu). 
 

6) ustalenia wysokości opłaty za wpis podmiotu do rejestru żłobków i klubów dziecięcych: 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – J.B. Malinowski wyjaśnił,  

że konieczność wprowadzenia takiej uchwały wynika z faktu, że ustawa z dnia 4 lutego 2011 r.  
o opiece nad dzieckiem wprowadziła zasadę, że prowadzenie żłobka lub klubu dziecięcego wymaga 
wpisu do rejestru żłobków i klubów dziecięcych. Zgodnie z ustawą opłata za wpis nie może być 
wyższa niż 50 % minimalnego wynagrodzenia za pracę. 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości opłaty za wpis podmiotu do rejestru żłobków i klubów dziecięcych (projekt w załączeniu 
do protokołu). 
 
7) zm. uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości zabudowanych: 
 

Prezydent J. Wilczyński wyjaśnił, że przedmiotowa uchwał dotyczy ostatniej działki na terenie 
browaru. Nabycie jej ostatecznie  ureguluje stan prawny nieruchomości. 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały zm. uchwałę w sprawie 
nabycia nieruchomości zabudowanych (projekt w załączeniu do protokołu). 
 
 
II.  Informacja o realizacji zadań wynikających ze Strategii Zrównoważonego Rozwoju 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski w 2010 r.: 
 
Członkowie Komisji przyjęli informację o realizacji zadań wynikających ze Strategii 
Zrównoważonego Rozwoju Gminy Ostrowiec Świętokrzyski w 2010 r. 

 
III.  Sprawy różne: 
 
1) pismo Związku Nauczycielstwa Polskiego w sprawie podjęcia działań zmierzających  

do zmiany uchwały Rady Miasta w Ostrowcu Św. w sprawie Regulaminu określającego 
wysokość stawek i szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania 
nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy nauczycieli zatrudnionych 
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 w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Ostrowiec Świętokrzyski.  
(w załączeniu do protokołu): 

 
Członkowie Komisji zapoznali się z przedmiotowym pismem. Prezydent J. Wilczyński stwierdził, 
że często w szkołach zachodzi konieczność redukcji etatów, być może będzie konieczne zamknięcie 
kilku placówek oświatowych. Poinformował również, że obecnie trwają negocjacje z nauczycielami  
w przedmiotowej sprawie i zapewnił, że Komisja będzie informowana o postępach w negocjacjach. 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli wniosek w sprawie przekazania przedmiotowego pisma 
Prezydentowi Miasta z prośbą o informowaniu Komisji o postępach w negocjacjach ze Związku 
Nauczycielstwa Polskiego (wniosek w załączeniu do protokołu). 
 
2) pismo Pani ………………… w sprawie przywrócenia jej do pracy w charakterze nauczyciela 

(w załączeniu do protokołu): 
 
Przewodniczący Komisji – M. Kuszewski stwierdził, że jest to kwestia pomiędzy  

Panią ………… i jej byłym pracodawcą i Komisja nie powinna rozpatrywać tego typu odwołań. 
Prezydent J. Wilczyński poinformował, że na terenie każdej ze szkół funkcjonują związki, 

wiąże się to z tym, że pracownicy do nich należący są pod ochroną. W związku z tym często 
pracodawca jest bez wyjścia i przy konieczności redukcji zatrudnienia musi zwolnić osobę do nich 
nie należącą. Prezydent dodał, że w ostrowieckich gimnazjach w ciągu najbliższych 4 lat ubędzie 
518 uczniów. Będzie to się wiązało z koniecznością zamknięcia placówek oświatowych. Prezydent 
poinformował również, że w ubiegłym roku zaproponował Pani ………… pracę w jednej  
z placówek oświatowych, lecz nie podjęła jej ona w związku z problemami zdrowotnymi. 
 
Komisja Edukacji uznała się za nie właściwą dla rozpatrywania odwołań w przedmiotowej kwestii 
(wniosek w załączeniu do protokołu). 
 
Na tym posiedzenie zakończono 
 
Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono.  
Termin następnego posiedzenia: do ustalenia. 
 
Protokołowała:                                        Przewodniczył: 
mgr Anna Krakowiak    Przewodniczący Komisji 
     mgr Maciej Kuszewski 


